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В ближайшем будущем институт административной ответственности претерпит некоторые изменения, связанные 

с принятием нового Кодекса об административных правонарушениях Российской Федерации. На данном этапе за-

конопроект рассматривается и изменяется, перспективы изменения законодательства уже можно отследить исходя из 

положений, включенных в законопроект. Интересным аспектом представляются изменения в институте администра-

тивной ответственности физических лиц, что и является темой данного исследования.
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At the future, the institute of administrative responsibility will undergo some changes related to the adoption of the new Code 

of Administrative Offences of the Russian Federation. At this stage, the legislative project is being considered and amended, the 

prospects for changing legislation can already be tracked based on the provisions included in the legislative project. An interesting 

aspect is the changes in the institute of administrative responsibility of individuals, which is the topic of this study.
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